



## Medlemsmødet den 8. november 2015

### Der var rigtig mange gode ideer og lyst til at tage del i arbejdet Mange arbejdsgrupper blev nedsat for at opfylde handleplanen

Vil du også være med, kan du melde dig til de grupper, hvor der kun er meget få deltagere. Der kan også være nogle, der vil ændre på deres valg af grupper, og det er selvfølgelig helt i orden.

Organisering af gruppernes arbejde:

1. Den person, hvis navn er fremhævet indkalder til det første møde
2. På første møde vælges en tovholder, og der laves en tidsplan. Orienter bestyrelsesrepræsentanten
3. Vær opmærksom på at koordinere med andre grupper, relevante udvalg og bestyrelsesrepræsentant efter behov
4. Grupperne laver et kort skriv med handleplan
  - ▲ mål, hvad vil vi opnå
  - ▲ hvad sætter vi i gang og hvornår
  - ▲ hvem gør det og skal andre inddrages
  - ▲ hvordan vil vi kommunikere
  - ▲ hvordan vil vi følge op
5. Deadline løbende og senest den 15.2.

|                                    |   |
|------------------------------------|---|
| <b>Klubånden</b>                   | På en skala fra 1 til 10: 8   |
| 1                                  | <b>Være imødekomende, hils på folk i klubben, nye som gamle og på vandet</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Gruppe 1: Søren Foss, Damian, Hans H, Jette S, <b>Jan O</b> , Lili, Bent Q, Hanne (Bestyrelsesansvarlig Flemming Laursen)                                     |
| Tiltag 2                           | <b>Inviter medlemmer til aktiviteter og evt. tur på vandet</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Gruppe 2: Hans H, <b>Hanne H</b> , Lili, Jette S (bestyrelsesansvarlig Per)   |
| Tiltag 3                           | <b>En årsbog om klubbens medlemmer, evt. digitalt, hvornår man er frigivet, evt foto</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | <b>Hanne B – er der flere der vil være med ?</b><br>(bestyrelsesansvarlig Flemming Larsen)  |
| <b>Aktiviteter</b>                 | På en skala fra 1 til 10: 7   |
| Tiltag 1                           | <b>Klubmesterskab gøres til en samlende aktivitet</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Gruppe 3: Preben Gram, Gert, Preben Højte, <b>Annette Hv</b><br>(Bestyrelsesansvarlig Claus)  |
| Tiltag 2                           | <b>Fællesture gøres tydelige i at være ”fælles”</b> Opdeling i grupper, orienteringsløbsopgaver undervejs, drejer sig om standerhejsning/strygning, nytårstur |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget |   |
| Tiltag 3                           | <b>Eksternt foredrag / Klubaften i vinteren, ”Danmark rundt i kajak”<br/>”Naturen omkring os</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Gruppe 4: Preben Gram, <b>Sys</b><br>(Bestyrelsesansvarlig Niels Martin)  |
| <b>Ungdom</b>                      | På en skala fra 1 til 10: 3   |

|                                      |   |
|--------------------------------------|---|
| Tiltag 1                             | <b>Samarbejde med skoler</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Gruppe 5 : Marc Fl., <b>Gert – er der flere der vil være med ?</b><br>(Bestyrelsesansvarlig Bente)  |
| Tiltag 2                             | <b>Samarbejde med naboklubber</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | <b>Malene K – er der flere der vil være med ?</b><br>(bestyrelsesansvarlig Claus)   |
| Tiltag 3                             | <b>Prøve alternative vandaktiviteter med ekstern instruktør</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   |   |
| <b>Instruktør</b>                    | På en skala fra 1 til 10: 7   |
| Tiltag 1                             | <b>Kontaktperson til DKF (Kurser/uddannelse)</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | <b>Dorte S</b><br>(bestyrelsesansvarlig Rikke)  |
| Tiltag 2                             | <b>Instruktørweekend/temadag på tværs</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Gruppe 6: Dorte S, Damian, Linda, Rikke, <b>Annette HV</b> , Bent Q<br>(bestyrelsesansvarlig Rikke)   |
| Tiltag 3                             | <b>Synliggørelse af krav til instruktører</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Gruppe 7: <b>Linda</b> , Hanne B<br>(bestyrelsesansvarlig Rikke)  |
| <b>Fastholdelse af nye medlemmer</b> | På en skala fra 1 til 10: 4   |
| Tiltag 1                             | <b>Væsentlig mere aktivt brug af rokortsystemet, roaftaler(km/t, tid)<br/>opdatere sit profil</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   |   |
| Tiltag 2                             | <b>Mentor til begynderhold</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Gruppe 8: <b>Hanne Højte</b> , Bent Q – <b>er der flere, der vil være med</b><br>(bestyrelsesansvarlig Per)   |
| Tiltag 3                             | <b>”Tirsdagsklub” for frivillige nys</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Gruppe 9 : <b>Lise-Lotte Foss</b> , Hans Bruus, Solveig, Tom Hansen, Hanne Højte,<br>Dorrit, Grethe, Susanne S,<br>(Bestyrelses kontakt Flemming Lauersen)            |
| <b>Kommunikation</b>                 | På en skala fra 1 til 10: Information kan findes 10, Nemt og overskueligt 6.<br>Testperson Ketty – gerne må flere melde sig<br>(bestyrelsesansvarlig Flemming Larsen) |
| Tiltag 1                             | <b>Synliggøre tavs viden</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   | Jan O – <b>Er der flere, der vil være med ?</b><br>Bestyrelsesansvarlig Per   |
| Tiltag 2                             | <b>Skal vi bruge Facebook? I givet fald hvordan?</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   |   |
| Tiltag 3                             | <b>Opslagstavler med bestyrelsen/udvalg og portrætter</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   |   |
| <b>Ombygning</b>                     | På en skala fra 1 til 10: 5   |
| Tiltag 1                             | <b>Areal findes fælles med andre klubber (eller lejes ude)</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget   |   |

|                                    |  |
|------------------------------------|--|
| Tiltag 2                           | <b>Fælles motionsrum med anden klub</b>  |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Bent Q, Jan O, Hans H, Hanne H, Gert<br>(Bestyrelsesansvarlig Bente)<br>Arbejdet sættes i gang, når Byggeudvalget er nedsat        |
| Tiltag 3                           | <b>Mere areal frem for ombygning</b>   |
| Jeg vil gerne arbejde med tiltaget | Pernille S, Marc, Tom, Jan O, Søren, Bent B<br>(Bestyrelsesansvarlig Bente)<br>Arbejdet sættes i gang, når Byggeudvalget er nedsat |